
Referat fra møte i medlemskapskomiteen 
 
Hvor: Gerhard Munthes vei 62, Haslum (hjemme hos Tore) 
Dato: 27.09.2017 
 
Tilstede; Anders Elind, Svein Harsem, Trude Jacobsen, Per Nygaard-Østby, Tore Hoff 
Mette-Anita Halaas (kasserer) ønsker å møte i medlemskomiteen, men kunne ikke delta. 
 
 
Tema diskutert: 
 
Forventninger angående medlemskap ble diskutert. BRK må være flinkere til å fortelle hvem vi er hva 
vi står for slik at potensielle nye medlemmer lettere forstår hva det innebærer å være med. De nye 
websidene presentert på klubbmøte onsdag 27 av Per Ingvar vil bidra til dette. Samtidig må vi være 
konkrete i å spørre nye kandidater om hva de ønsker og forventer av klubben. 
 
Dette dro oss inn på diskusjonen omkring kultur i klubben. det skal være stor takhøyde, og de gode 
diskusjonene og spørsmålene kommer fordi vi heldigvis tenker ulikt. men nøkkelspørsmål å stille seg 
er "hva er det man søker i BRK...?" og "hva er det som driver oss...?".  
 
Vi ønsker å ta tak idet den nyvalgte Guvernøren nevnte rundt nettverksbygging. Komme på møter for 
å lære noe, og bidra med noe. men også huske på at det skjer mye i prosjekter og i komitearbeid 
mellom de tradisjonelle møtene. Spørsmålstillingene nevnt over passer inn i dette. 
 
Dagens alderssammensetning ble også diskutert, og det må innrømmes at en del av klubbens 
medlemmer ikke har det rette nettverket for rekruttering. Da er heller ideale aldersgruppen 45-55 
(dvs. relatert til alder på barn) mer realistisk. 
 
Medlemskomiteen ser det ikke nødvendigvis som et mål å ha ca. 10 % vekst pr. år. men vi må fylle på 
noen nye for å holde snittalderen ved like eller helst senke den. Pr. september har vi 3-4 leads (dvs. 
ikke helt modne kandidater) alle kvinner. Det gjenstår å invitere dem til klubbmøter. i den 
sammenheng ble det også diskutert muligheten til å invitere med kandidater til klubbens øvrige 
arrangement om dette er aktuelt. 
Kanskje behov for å oppdatere retningslinjer? 
 
I sesongen 2016/2017 ble det fokusert på effektiv prosedyre for opptak når evt. nye medlemmer 
inviteres og viser interesse. dette viderefører vi, men i innværende år blir det ikke fokusert mye på 
dette. 
 
medlemskomiteen vil ha jevnlige møter ila. året. neste møte medio november. Tore sender ut 
møteplan. 
 
 
Tore 
 


